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Treatment文章名称问题答案Need for Emphasis on Treatment3

．Need for Emphasis on Treatment（卫C）1) Which is true of

many AIDS sufferers in developing countries?2) The WHO

publishes its World Health Report.3) According to Lee, our

response to the AIDS disease is4) AIDS treatment programs may also

result in5) How many people have died of AIDS so far?3．Need for

Emphasis on Treatment（卫C）1) They are not receiving any

treatment.2) once a year. 3) a matter of great significance.4) more

effective prevention.5) More than 20 million.加强治疗的需要3

．Need for Emphasis on Treatment（卫C）①关于发展中国家的

艾滋病患者，下列哪项是正确的？②世界卫生报告多久发布

一次？③对待艾滋病，我们的反应是？④艾滋病治疗计划也

可能导致?⑤迄今为止，有多少人死于艾滋病？3．加强治疗

的需要（卫C）①他们没有接受任何治疗。②一年一次③至

关重要的一件事④在预防方面更有益处⑤多于2000万 第四篇

Multivitamins Urged for All Pregnant Women文章名称问题答

案Multivitamins Urged for All Pregnant Women4. Multivitamins

Urged for All Pregnant Women（卫C）1) How many babies are

born with low birth weight in the developed countries every year

according to WHO?2) A pill of multivitamins may contain all of the

following substances EXCEPT3) Which of the following is NOT one

of the effects of multivitamins mentioned in the passage.94) What a



role do lymphocytes play in the human body?5) How many percent

of babies were born with low birth weight to women who were not

infected with the AIDS virus and took the multivitamins according

to a new study?4. Multivitamins Urged for All Pregnant Women（

卫C）1) 2,000,000. 2) antiviral substances.3) To reduce the rate of

babies born too early.4) To raise the bodys immunity against

infection.5) Less than 8%.所有怀孕妇女被劝服用多种维生素4.

Multivitamins Urged For All Pregnant Women（卫C）①依

照WHO估计在发达国家每年有________________婴儿出生体

重过低？。②下列______________不是一片多维可以包含的

物质。③有关多种维生素的作用下面没提到的是__________

。④淋巴细胞在身体中的作用是__________________。⑤在

新的研究中，被没有感染艾滋病病毒且服用多维的妇女所生

低体重婴儿占百分之____________________。4.所有怀孕妇

女被劝服用多种维生素（卫C）①2,000,000（200百万）②抗

病毒物质③可以降低婴儿早产比例④提高免疫性，抗击感染
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